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COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL ACADÈMIC DE L’ESCOLA DE POSTGRAU 
ACTA DE LA SESSIÓ DE 9 D’ABRIL DE 2021 

 
Data: 9 d’abril de 2021 

 
 
Hora d’inici: 10:00 
Hora de finalització: 10:40 

 
 
Lloc: Virtual via Teams 

 
 
Assistents: 
 
Dra. María Valdés Gázquez (Presidenta de la Comissió) 
Sr. Francisco José Cuevas  (Secretari Tècnic EP) 
Sr. Jorge Pedemonte Marino (Secretari de la Comissió) 
--- 
Dra. Francisca Blánquez Cano (Esc. Enginyeria) 
Dr. Albert Branchadell Gallo (Fac. Traducció i Interpretació) 
Dra. Pilar Carrasquer Oto (Fac. CC Polítiques i Sociologia) 
Dra. Luis Fernando Morales Morante (Fac. CC. Comunicació) 
Yago Ramis Psicologia 
Anna Marbà Educació 
Enric Fossas Dret 
Ramon (Ciències  
Blanquez (Enginyeria) 
Jaume Farres (Biociències) 
Dr. Jaime Kulisevsky Bojarski (Fac. Medicina) 
 
Absències: 
Dr. Ramón Alibés Arqués (Fac. Ciències) 
Dra. Tatiana Rovira Faixa (Fac. Psicologia) 

 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. A aquests efectes s’adjunta l’acta de la sessió de 2 de juliol de 2020. 
2. Informe de la vicerectora sobre qüestions de l’Escola de Postgrau. 
3. Aprovació de noves propostes formatives competència del Consell Acadèmic de l’Escola de Postgrau. A 
efectes de consideracions sobre aquest punt de l’ordre del dia, al llarg dels propers dies rebreu la 
documentació relacionada.  
4. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió.  
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
 
S’aprova la darrera acta pels membres de la Comissió. 
 
2. Informe de la comissionada sobre qüestions de l’Escola de Postgrau. 
 

➢ Novetat sobre projecte de modificació RD 1393. Capítol dedicat a títols propis.  
 
La Dra. Valdés comenta la proposta de modificació i l’afectació a TTPP. S’enviaran al·legacions al RD, 
especialment sobre denominació, tipologia i durada d’estudis propis. 
 

➢ Comissió CEPOA- Dir. Gen universitats de 19/03/2021  
 
Es va presentar el pla de formació continua superior de la Generalitat. Impuls a la formació continua. 
Definició de nivells de qualificació professional 4 i 5, relacionat amb la formació continua que ofereixen 
universitats. 
 
Dissenys de programes de formació de curta durada. Elaboració de catàleg de formació de curta durada. 
La UAB ha participat en el disseny dels 7 programes formatius que s’han dissenyat. S’ha passat el disseny 
d’aquests programes per AQU. 
 
Es vol incloure aquests programes en l’oferta formativa per a la ocupació (catàleg SOC). Les universitats 
s’han d’enregistrar com a entitat formativa al SOC. 
 

➢ Informació UAB – projectes d’estudis propis dels darrers mesos 
 
Renovació pàgina web. 
 
Projecte de qualitat TTPP. Implantació del SGI de l’EP 
 
Revisió normativa acadèmica UAB, incloent les necessitats EP. 
 
Balanç de la marxa del curs 20-21. 

 
3. Aprovació de noves propostes formatives competència del Consell Acadèmic de l’Escola de Postgrau.  

 
M Metròpoli en Estudis Urbans i Metropolitans. La Dra. Pilar Carrasquer Oto exposa el seu informe.  
 
S’aprova per unanimitat. 
 

4. Torn obert de paraula. 
 

El Dr. Jaume Farrés demana sobre la inscripció al SOC. Diu que a través del Parc de Recerca UAB es pot 
accedir a formació subvencionada del SOC. La vicerectora pren nota per contactar amb el PRUAB. El Dr. 
Jaume Farrés troba important la implantació del SIGQ a l’EP. També el Servei Ocupabilitat està inscrit al 
SOC. 
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Luis Fernando Morales comenta la importància del SIGQ. Diu que a la seva facultat van rebre peticions 
de formació pròpia d’escoles adscrites que solapaven amb formació de graus o d’altres postgraus, la 
seva comissió de màster va trobar no adequades les peticions de nova formació i es van fer informes 
negatius. Es va poder canviar l’enfocament a partir de la memòria i es va solucionar. Seria encertat que 
l’EP posi en contacte als promotors de propostes amb les facultats o centres afins abans que arribi pels 
conductes ordinaris i es generi conflicte a la comissió de màster.  
La vicerectora comenta que això està bé però que podria dilatar més el procediment d’aprovació. Es 
garanteix en tot cas pel procediment actual que no s’aprova la proposta si hi ha objeccions dels centres 
afins, com ha passat en aquests casos.  
 
No hi ha més qüestions a banda de les plantejades. 

 
Es tanca la sessió. 
 

 
 
A les 10:40 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 
El Secretari, en dono fe     Validació Presidenta 
 
 
 
 
 
 
Jorge Pedemonte Marino   María Valdés Gázquez 
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